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 Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: „Koliko je Vijeće ministara BiH u 2012. 

godini utvrdilo i dostavilo u parlamentarnu proceduru prijedloga zakona i koliko je to 

u usporedbi s 2008., 2009., 2010. i 2011. godinom (dostaviti podatke)?“ 

 

 Pitanje postavljeno Kolegiju Zastupničkog doma PSBiH: „Koliko je prijedloga zakona 

koje je dostavilo Vijeće ministara BiH usvojila Parlamentarna skupšrina BiH u 2013. 

godini?“ 

 

 Pitanja postavljena Ministarstvu vanjskih poslova BiH:  

a) „Tko su članovi Povjerenstva za NATO? 

b) Što su konkretno do sada uradili (s obzirom na to da su promijenili ime iz 

koordinacijskog tima u Povjerenstvo za NATO i da su kadrovski ojačani)?“ 

 

 Pitanje postavljeno Središnjem izbornom povjerenstvu BiH: „Koji je status tajnika 

izbornog povjerenstva, je li državni službenik ili je izabran na mandatno razdoblje 

(imam informacije da se Pravilnik o sistematizaciji mijenja u smislu da bude državni 

službenik)?“ 
 


